

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d. 19 september 2016

Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1

Aanwezig:

Dagelijks bestuur Wijkraad	: Bert de Groot, Perry Bakker, Ben de Laat en Ria Krul
Buurtcommissie Oost	: Edith Wachelder
Buurtcommissie Noord	: Jan Frijlink en Lex Everaars
Buurtcommissie Zuidoost	: Peter Bijlsma en Jaap Buren
Buurtcommissie Midden	: Herma van Dorth, Yp de Vries, Gonnie Koopman
Verslaglegging	: Laetitia Bosch

Afwezig m.k.:

Buurtcommissie West :

1. Welkom, vaststellingen aanwezigen en afwezigen met/zonder kennisgeving

Perry opent de vergadering en heet iedereen welkom. Iedereen stelt zich kort voor.

BC West heeft zich afgemeld. De voorzitter van de buurtcommissie is uitgenodigd voor een gesprek, maar hij heeft dit afgewezen. De buurtcommissie heeft hem daarin gesteund en heeft als commissie niet gereageerd op een uitnodiging van het bestuur voor een gesprek. De voorzitter is tijdelijk – tot 1 oktober - ontheven van zijn functie. Als er voor eind september geen gesprek heeft plaatsgevonden, zal hij definitief uit zijn vrijwilligersfunctie worden ontheven. Er wordt gediscussieerd over het inschakelen van een mediator.

Bert meldt dat Wijkcontact ook gebruik maakt van o.a. de vergaderruimte van de wijkraad.

27 september is er een wijktoer. Jan sluit hierbij aan.

2. Vaststellen agenda

De agenda is akkoord.

3. Vaststellen notulen van 27 juni 2016 en actualiteit bestaande actiepunten

Tekstueel/naar aanleiding van:

Blz. 4:

- Laatste alinea van punt 5: dit betrof onduidelijkheid vanuit BC West.
- Ben zal bij José informeren of er al een beslissing is genomen inz. de voorinspraak voor dorps- en wijkraden.

Actiepunten:

1. Verkeersvisie: deze is goedgekeurd, maar het actiepunt kan vervangen worden door emissievrij openbaar vervoer.
2. Luchtkwaliteit: de metingen zijn geweest. We zijn in afwachting van de rapportage van bureau Blauw. Zodra het rapport binnen is, zal het plenair besproken worden. Verwacht wordt dat de wijkraad niet gelukkig is met de resultaten.
3. Binnenstadsoverleg: volgende week is het volgende overleg gepland. Het zal o.a. gaan over de Kapelstraat. Jan zal het overleg daarom ook bijwonen.
4. Schouw: Noord gaat 11 oktober schouwen, Midden 27 oktober, Zuidwest 14 oktober, Zuidoost 12 oktober.
5. Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten: aanstaande zaterdag is er burendag voor het centrum.

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.

4. Informatiedeling vanuit de buurtcommissies

Buurtcommissie Noord:

Jan/Lex:

- De herinrichting van de Deventerstraat is bijna gereed.
- Afgelopen zondag lag er veel troep op het Caterplein.
- Jan heeft contact gehad over de ontwikkeling van de locatie Sportfondsenbad met Richard Snelders. Het wordt nu gecombineerd met de oude hotelschool. Men is plannen aan het doorrekenen voor woningbouw.

Buurtcommissie Noordwest:Ben:

- Tegenover Van Swoll aan de Asselsestraat komt een appartementencomplex.
- Naar aanleiding van de bijeenkomst verkeersproblematiek Leienplein, Nieuwstraat, Vosselmanstraat: ter overbrugging van een definitieve oplossing is door de wijkraad voorgesteld aan de gemeente om tussenoplossingen te bedenken en uit te voeren. Een doorlooptijd van 1 tot 1,5 jaar is in deze situatie niet acceptabel voor de bewoners.

Buurtcommissie Zuidoost:Peter/Ria/Jaap:

- Er zijn diverse festiviteiten geweest, maar de meeste overlast is veroorzaakt door Ground Zero in Bussloo. Er waren veel wildplassers.
- Er is geluidsoverlast geweest aan de overzijde van het Kanaal door een feestje van een horecaondernemer in Tot 2021. De klacht is goed afgehandeld.
- Stimenz organiseert a.s. zaterdag een burendag voor de hele wijk. De wijkraad heeft een springkussen gesubsidieerd.
- Het geld dat nog beschikbaar was voor de tijdelijke inrichting van het park op de hoek Kanaal Noord / Molenstraat Centrum, zal nu gebruikt worden voor het huisje in het Havenpark.

Buurtcommissie Oost:Edith/Bert:

- Er is een vergunning afgegeven voor Fiets 'm erin, maar de bewonersbrief is niet verstuurd. Ook voor Swim to Fight Cancer is geen brief verstuurd. Hierover heeft Edith geklaagd.
- 18 oktober is er een bijeenkomst over Welzijn in de wijk. De commissie taakgroep zorg en sociale contacten/ Peter Bijlsma en Edith Wachelder zullen hierheen gaan.
- Een aantal bewoners heeft zich opgegeven voor geluidsmetingen bij evenementen.
- 16 oktober gaat Peter belangstellenden rondleiden als stadsgids.

Buurtcommissie Midden:Herma/Yp/Gonnie:

- Er is een whatsapp buurtpreventie. Yp wil dit graag promoten in de buurt, maar liever nog in de hele wijk. Als dat voor elkaar is, kan de gemeente financiële ondersteuning geven. Jan is bang dat het te groot wordt. Hij stelt voor contact op te nemen met Ton Wulverink. De gebieden blijven klein. Voor geïnteresseerden kan een themabijeenkomst worden georganiseerd. Zowel Yp als Perry zijn betrokken bij de uitrol van het WhatsApp buurtprotocol. Het DB heeft inmiddels gelden beschikbaar gesteld aan BC midden voor o.a. borden. Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden bij BC Midden voor een voorlichtingsbijeenkomst.
- BC Midden en West (o.a. Herma en Yp) hebben deelgenomen aan een gespreksgroep over verkeer rond het Leienplein e.o. Misschien worden er drempels gelegd in de Asselsestraat en de Nieuwstraat en wordt het Leienplein over de straat heen getrokken waardoor het meer een plein wordt. De mogelijkheden worden nog onderzocht. In de Vosselmanstraat wil men ook snelheidsbeperkende maatregelen nemen. Wordt vervolgd in december.
- Er waren klachten van leden over parkeerplaatsen achter de Action. BC Midden heeft gesprekken gevoerd met eigenaar en gemeente om te helpen om tot een oplossing te komen. De plekken bleken verhuurd te zijn aan (een aantal) commerciële partijen waardoor de bewoners te weinig plekken hadden. De huur van de commerciële partijen is inmiddels opgezegd. De parkeerplaatsen zijn gekoppeld aan de woningen.

Buurtcommissie West:

Afwezig met kennisgeving

Buurtcommissie Zuidwest:Perry:

- Er is veel overlast door studenten. In overleg met betrokken partijen worden passende maatregelen getroffen.
- Ook is er overlast door mensen op de dakterrassen van City Side.
- De commissie heeft THOR uitgenodigd om de parkeersituatie te bekijken. Er wordt veel gehandhaafd, maar de boetes worden voldaan. Dan kan er weinig actie ondernomen worden. Op asociaal gedrag kan niet worden gehandhaafd.

- Peter, Bert en Perry hebben over de herinrichting van de Kalverstraat een gesprek gehad met de gemeente. Er zijn een aantal aanbevelingen gedaan door de wijkraad die deels meegenomen worden. De plattegrond van de nieuwe situatie staat op de website.
- Het buurtpreventieteam is groter geworden.

5. Mededelingen vanuit het bestuur

- ✓ Taakgroepen en inpassing protocol

Bert licht het concept-raamwerk toe. Op de themadag zal de inpassing in het protocol en de mandatering besproken worden.

- ✓ Contactlijst

Bert herinnert de aanwezigen aan de afspraak dat iedereen de contactgegevens zou controleren.

- ✓ Trainingsdag 8 oktober 2016

De dag zal plaatsvinden in Stay Okay, er komt een uitnodiging.

- ✓ Fysieke aandachtspunten B&W (prioriteit wijk/buurt)

Bert geeft aan dat als buurtzaken tijdens de collegetour aandacht van B&W vragen, dit gemeld kan worden bij het dagelijks bestuur (i.c. Ben). Dan kunnen deze doorgespeeld worden aan de gemeente.

- ✓ Reactie José Cvetanovic n.a.v. subsidie-aanvraag

Ben heeft voor de vakantie om ideeën gevraagd. Deze heeft hij ook ontvangen. José heeft aangegeven rechtstreeks met de voorzitters van de commissies contact op te nemen. De vraag van West over het verbreden van het trottoir heeft nadere toelichting. Whatsapp valt niet onder de subsidiepot van José. Ben zal kijken of er andere bronnen aangeboden kunnen worden.

- ✓ Matrix/doelen BC's

Ria stelt voor de matrix te evalueren. Voor de volgende vergadering zal hij op verzoek van Edith meegestuurd worden. Als de matrix up-to-date is, zal Bert hem uploaden op de website.

- ✓ Overige

Perry memoreert dat er prioriteiten uitgezet waren bij politie en THOR. Hij zou hierover tweemaandelijks contact onderhouden en plenair terugkoppelen. Dit lijkt een goede taak voor een van de taakgroepen. Dionne heeft namens THOR haar excuses aangeboden voor de slechte terugkoppeling.

23 september worden de Stadsmiddens afgeleverd.

Er is een uitnodiging ontvangen van THOR voor 27 oktober in het stadhuis. Aanmeldingen zijn nog mogelijk. THOR gaat een presentatie geven over wat ze kunnen leveren.

Binnenkort wordt de evenementennota vastgesteld. Het bestuur heeft nog een brief naar alle raadsfracties en B&W gestuurd met de kritische kanttekeningen en vragen van de wijkraad.

Er is een verzoek ingediend voor een raads gesprek 24 november over emissievrij vervoer. In 2025 mogen geen nieuwe motoren aangeschaft worden die vervuילend zijn, in 2030 moet al het openbaar vervoer emissievrij zijn. De wijkraad wil graag weten wat de precieze plannen van de Raad zijn en wat de wijkraad daarin kan betekenen.

6. WVTTK

Herma is met Edith de afgelopen maanden naar een groot aantal bijeenkomsten over de toekomstvisie warenmarkten geweest. De conclusies zijn samengevat in een concept en dit werd 19 september besproken. 24 november neemt de Raad een besluit. Het was zinvol dat de wijkraad bij de gesprekken aanwezig is geweest.

7. Rondvraag

Er zijn geen vragen voor de rondvraag.

ACTIEPUNTENLIJST VAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	19-09-2016	Emissievrij openbaar vervoer	DB	24-11-16 onder voorbehoud raadsgesprek
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2016
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2016
4	17-11-2009	Datum van iedere schouw aan Ria melden	Allen	2016
5	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2016

VERGADERROOSTER 2016

PLENAIRE VERGADERING	
Maandag avond, aanvang 20.00 uur	
25 januari	
15 februari	
21 maart	
19 april	- ledenvergadering
23 mei	
27 juni	
19 september	
24 oktober	
28 november	
19 december	